
fu,5ł,np2,1

Radna Anetta Niczyporuk

wórłGMINy

I\TTERPELACJA
W nawiązaniu do Komisji Rady Gminy Czeremcha, która odbyła się w dniu

21.12.2a2lr. proszę o wyjaśnięnie mi i mieszkańcom Czeremchy,d|aczego Pan
nęzygnowŃ zprzyjęciapieniędzy z projektu 50/50 na ulicę Wiśniową,Łąkową i
Przydworcową. Tą decyzją pozbawił Pan mieszkańców lepszego kornfortu
poruszania się po tych ulicach i tym samym nie wiadomo ile czasu będą oni czekać
na Pana obietnicę. Następną kwestią jest to, tż złożył Pan piopozycięjakiemuś
petentowi pracy za najniższąWąową, to proszę mi odpowiedzięć częmu Pan sam nie
chce pracować za n:ajniższe wynagrodzenie jakie Wójtowi przysługuj ę. Zwtacam się
równiez z prośbą o zrobięnie symulacji kosztów o ile dodatkowo Gmina Czeremcha
będzie zadłużonamiesięcznie i rocznie dzięki podwyżkom Pana i Radnych Gminy
Czeremcha?

Uwazam że dzięki tym funduszom mozna było by zatrudnic pracownikórv na
drogę. Zadbajmy wpierw o bezpieczeństwo ludzi na drogach a potem o swoje
pońfele. Ażprzykro jest patrzec,że jeszcze taknie dawno zapoprzednichWójtow
ulicę i chodniki były czyste a Czeręmcha pachniała kwiatami , a dodatkowo ludzie
mieli pracę.

Proszę o udzielenie odpowiedzi ustnej na jutrzejszej Sesji Rady Gminy i

pisemnej.

zpoważaniem Radna
Anetta Niczyporuk
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